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Írásbeli kérdé s

Kövér László úrnak,

az Országgyű lés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

Magyarország Alaptörvénye 7 . cikk (2) bekezdése, valamint az Országgyűlésrő l szóló 2012 . év i
XXXVI. törvény 42 . § (8) bekezdése alapján írásbeli kérdést kívánok intézni az Emberi Erőforrások
Minisztériumát vezető miniszterhez, mint a tárgyban illetékes minisztérium vezet őjéhez

„Mit tesz a kormány annak érdekében, hogy az iskolai büfékben ne áruljanak egészségtele n
termékeket?”

címmel .

A benyújtott kérdésemre a választ írásban várom .

Tisztelt Miniszter Úr !

Emlékeim szerint sosem képezte köztünk vita tárgyát a ma még iskolapadokat koptató generáci ó
egészségtudatos nevelése, amelynek egy pici, de lényeges szegmense az iskolai büfék polcaira kerülő
áruk összetétele .

A Fiatal Családosok Klubja (Ficsak) a múlt héten sajtótájékoztatón hívta fel a figyelmet arra a
sajnálatos tényre, miszerint a 2012-es szabályozás ellenére az iskolai büfékben túlnyomó részébe n
továbbra is elérhetőek a különféle cukros üdítő italok, vagy más olyan termékek, amelyeket már a
szabályozás értelmében tilos lenne árusítani .

Értesültem róla, hogy a Minisztérium körlevélben kereste meg az iskolaigazgatókat az iskola i
büfékben árusítható, illetve tiltott termékek kapcsán, ezért kérdezem, hogy várhatóak-e tovább i
lépések a kívánt cél elérése érdekében?

Értesüléseim szerint sokan azért vitatják ezen kormányzati intézkedések hitelességét, mert pl . az
iskolai menzák egy részén a gyermekek kedvük és ízlésük szerint sózhatják az ebédet, adott esetben a
tiltott termékekben szerepl ő sótartalom többszörösét juttatva a szervezetükbe .

Várom az iskolások egészséges étkeztetésével kapcsolatos tájékoztatását !

Budapest, 2017 .augusztus 14 .
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